
Geachte raadsleden, 

 
De opvang van deze 225 mensen wordt gevraagd tijdens een gedeelte van de schoolvakantie. 
Kan het aantal van 225 niet beter verdeeld worden over (ook) alle gesloten basisscholen in onze 
gemeente? 
Dan is er wat meer spreiding. 
 
Met vriendelijke groet, 


